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Protokół Nr XXXV 

z posiedzenia XXXV Sesji Rady Gminy Lubań w dniu 28 stycznia 2021 roku o godzinie 

16.00 w świetlicy wiejskiej w Kościelniku. Sesja trwała do  

godz. 01:36.  

 

Przewodniczący obrad  – Teresa Trefler – Przewodnicząca Rady Gminy Lubań  

Protokolant    – Marta Kaba – protokolant 

 

Ad1. Otwarcie XXXV Sesji Rady Gminy Lubań. 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań - Teresa 

Trefler.  

 Sesja odbyła się w trybie mieszanym (stacjonarno - korespondencyjnym).  

Na podstawie listy obecności (odrębna teczka) i liczby oddanych pakietów do głosowania,  

w sesji uczestniczyło 15 radnych. Stanowiło to kworum niezbędne do podejmowania uchwał 

przewidzianych w porządku obrad.  

Radni uczestniczący w XXXV Sesji Rady Gminy Lubań w formie stacjonarnej (10 radnych): 

Małgorzata Jańczak  

Marian Kaleta 

Ryszard Leszczyński 

Aleksandra Łasica 

Józef Maciejko 

Krzysztof Miazga 

Aleksandra Chomicz 

Teresa Trefler 

Andrzej Usyk 

Adrian Zioła                        

Radni uczestniczący w Sesji w formie korespondencyjnej (koperty zwrotne z głosami  

5 radnych): 

Kazimierz Cwynar 

Wanda Hybińska 

Krzysztof Klimczyk 

Bartosz Szydlak 

Leszek Woźniak 
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W posiedzeniu uczestniczyli również: Wójt Gminy Lubań – Grzegorz Doliba, Skarbnik 

Gminy Lubań - Elżbieta Siedlecka, Sekretarz Gminy Lubań – Józef Kata, Sołtysi Gminy Lubań 

oraz pracownicy Urzędu Gminy Lubań (Agnieszka Kieruzal – Referat Budżetu i Finansów 

Publicznych,  Magdalena Zawadzka – kierownik Referatu Prawnego i Administracji, Patrycja 

Ślimak - Referat Prawny i Administracji, Michał Galiński – kierownik Referatu Inwestycji, 

Rolnictwa i Środowiska) 

Zgodnie z Wytycznymi XXXV Sesji Rady Gminy Lubań – załącznik do protokołu - (punkt 

„n”) – zał. nr 1 - Przewodnicząca po otwarciu posiedzenia zarządziła przerwę w celu 

komisyjnego otwarcia pakietów zwrotnych oraz przeliczenia kart znajdujących się w pakiecie.  

16.10 – przerwa. 

16.20 – wznowienie obrad.  

Przewodnicząca poinformowała, iż zwrócono 5 pakietów. W każdym z nich znajdowało się  

9 kart do głosowania (łącznie 45 kart). 

Ad. 1. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad.  

1. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia XXXIII Sesji z dnia 30 listopada 2020 r. i XXXIV 

Sesji z dnia 30.12.2020 r.  

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady  

w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie budżetu Gminy Lubań na rok 2021: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

- przedstawienie stanowiska Wójta do wniosków zawartych w opiniach Komisji stałych, 

- odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem Sesji przez radnych i nie    

uwzględnionych w projekcie budżetu, 

- przedstawienie ewentualnych autopoprawek Wójta, 

- dyskusja nad projektem budżetu, 

- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta, 

- głosowanie wniosków Komisji stałych Rady nie uwzględnionych przez Wójta  

w autopoprawce oraz zgłoszonych wniosków, 

- głosowanie uchwały, 
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b) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubań, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

d) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 – 

2023, 

e) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

oraz tryb ich pobierania, 

f) w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych  

z usługami opiekuńczymi, 

g) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Lubań. 

6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

7. Zakończenie obrad. 

Nie wniesiono uwag do porządku posiedzenia. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia XXXIII Sesji z dnia 30 listopada 2020 r. i XXXIV 

Sesji z dnia 30.12.2020 r.  

Przyjęcie protokołu z  posiedzenia XXXIII Sesji z dnia 30 listopada 2020 r. 

Uwag i wniosków nie wniesiono.  

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i 4 „wstrzymującymi się”, protokół został przyjęty.  

Głosy „za”: Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek 

Woźniak, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk, 

Bartosz Szydlak.  

Przyjęcie protokołu z posiedzenia XXXIV Sesji z dnia 30.12.2020 r.  

Uwag i wniosków nie wniesiono.  

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
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W wyniku głosowania jawnego 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i 4 „wstrzymującymi się”, protokół został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek 

Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Bartosz 

Szydlak.  

Ad. 3. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie odczytał Wójt Gminy Lubań. Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu 

(zał. nr 2).  

Ad. 4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady  

w okresie między sesjami (zał. nr 3). 

Informację odczytała Przewodnicząca. Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie budżetu Gminy Lubań na rok 2021: 

Przed realizacją poszczególnych punktów, Przewodnicząca powiadomiła radnych, że podczas 

przerwy radni uczestniczący w sesji stacjonarnie i korespondencyjnie otrzymali wniosek 

radnego dotyczący zmian w uchwale budżetowej na Informator.   

• odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

Informacji o złożonym projekcie budżetu udzieliła Skarbnik Gminy Lubań, nadmieniając  

że projekt został przedłożony radzie w dn. 28.12.2020 r. Projekt nie przewiduje ponownego 

zadłużenia. Kwoty wskazane w budżecie równoważą się – nie jest więc przewidywana ani 

nadwyżka, ani niedobór (nie ma mowy o sfinansowaniu przychodami zwrotnymi). Dodała 

również, że zadania zaplanowane w projekcie budżetu wynikają z zapotrzebowania złożonego 

przez kierowników poszczególnych jednostek czy też kierowników referatów. Pozycje 

ocenione jako zbyt odbiegające od zasadnego zwiększenia zostały zweryfikowane  

i skorygowane. Wspomniała o Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu, który w swoim 

zapotrzebowaniu wymieniał np. „Henryki” itp.. Pozycje te zostały dokładnie zweryfikowane  

i wykreślone ze względu na obowiązujący w kraju stan epidemii COVID – 19.  

Planując budżet na 2021 r. wzięto pod uwagę bieżące zobowiązania, umowy i stan zatrudnienia 

(bez planowanego zwiększenia liczby etatów).  

Większość wydatków stanowią wydatki sztywne.    
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• odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

Opinię odczytał Sekretarz Gminy Lubań. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(zał. nr 4). 

Następnie opinie wypracowane podczas posiedzeń stałych Komisji Rady Gminy Lubań  

w sprawie przedłożonego projektu budżetu odczytali ich Przewodniczący. Opinie stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu (zał. nr 5). 

• przedstawienie stanowiska Wójta do wniosków zawartych w opiniach Komisji stałych 

Wójt Gminy Lubań poinformował radnych, że nie otrzymał przed sesją pisemnych wniosków 

do projektu budżetu. W związku z tym nie może zająć stanowiska w przedmiotowej sprawie.  

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy Lubań, odnosząc się do uzasadnienia odczytanego 

przez Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. Skarbnik wspomniała, iż 

Przewodniczący stwierdza niezgodność załączników przedłożonego projektu budżetu  

z załącznikiem nr 8. Skarbnik zwróciła uwagę, że projekt uchwały nie zawiera wspomnianego 

załącznika. Załącznik ten został sporządzony za zgodą Wójta Gminy Lubań  

i stanowił materiał pomocniczy podczas posiedzeń stałych Komisji Rady Gminy Lubań. 

Odczytana opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczy projektu budżetu na 2021 r. (bez 

omawianego załącznika nr 8). Elżbieta Siedlecka dodała, iż załącznik ten nie jest obligatoryjny. 

Nie wspomina również o nim uchwała Rady Gminy zawierające procedury uchwalania budżetu 

Gminy Lubań.  

• odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem Sesji przez radnych 

i nie    uwzględnionych w projekcie budżetu 

Przewodnicząca wspomniała o wniosku radnego Adriana Zioła złożonym przed Sesją. 

Przypomniała również o wniosku radnego Krzysztofa Klimczyka, który wpłynął do 

wiadomości Rady Gminy Lubań w dn. 28.10.2020 r. Wniosek został odczytany przez 

Wiceprzewodniczącego – Krzysztofa Miazgę. Wniosek stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu (zał. nr 6). Po odczytaniu wniosku radnego, Wiceprzewodniczący poinformował 

Radę, iż wniosek ten został poparty podpisami czterech prezesów poszczególnych klubów 

piłkarskich funkcjonujących na terenie Gminy Lubań. Powyższe stanowi załącznik do 

protokołu (zał. nr 7). 

Przewodnicząca powiadomiła radnych, iż wniosek radnego Krzysztofa Klimczyka nie spełnia 

wymogów formalnych - we wniosku nie wskazano kwot niezbędnych do realizacji zadania.  

W związku z tym wniosek nie zostanie poddany głosowaniu.  
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Radna Małgorzata Jańczak poprosiła o sprawdzenie, czy w piśmie popierającym wniosek 

radnego Krzysztofa Klimczyka znajdują się faktycznie podpisy czterech prezesów klubów 

piłkarskich.  

Przewodnicząca poinformowała, iż pismo poparte jest podpisem prezesa Uczniowskiego Klubu 

Sportowego „Sparta”, Ludowego Zespołu Sportowego w Radostowie Średnim oraz Ludowego 

Zespołu Sportowego „Łazek” w Pisarzowicach.  

Radna Małgorzata Jańczak zauważyła, że pismo zawiera podpisy trzech prezesów, lecz nie 

czterech (jak informowano wcześniej) – stwierdzono brak podpisu prezesa Ludowego Zespołu 

Sportowego w Kościelniku.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Lubań poprosiła radnego Adriana Zioła o odczytanie 

wniosku złożonego przed sesją (zgodnie z obowiązującą uchwałą budżetową). Wniosek 

stanowi załącznik do protokołu (zał. nr 8).  

Po odczytaniu wniosku przez radnego, głos zabrała Skarbnik Gminy Lubań, zauważając, iż 

dostrzega dwa wnioski niezgodne z przepisami prawa o finansach publicznych: 

- radni zawnioskowali o zmniejszenie kwoty wydatków w pozycji działań zleconych – Skarbnik 

zauważyła, że istnieje możliwość ingerencji w obce środki. Jeśli dysponent środków przyznaje 

dotację i zleca zadania do realizacji, nie można wprowadzać zmian;  

- kolejna uwaga dotyczy poruszanego podczas wspólnych posiedzeń Komisji zakupu książek 

dla bibliotek. Skarbnik wytłumaczyła, iż zadania związane z zakupem książek realizowane są 

poprzez jednostkę – GOKiS (wszelkie zakupy i działania realizowane przez tę jednostkę muszą 

wynikać z przyznanej dotacji).  

Skarbnik zwróciła również uwagę, że budżet powinien być realistyczny.  

Kolejna uwaga Skarbnik Gminy Lubań dotyczyła wnioskowanych zmian w dziale 900,  

rozdz. 900 02 (odpady).  Elżbieta Siedlecka zwróciła uwagę, że wspominała, iż zadanie zawarte 

w tym dziale, powinny zostać wykonane bez możliwości pozyskiwania z ich tytułu dochodów. 

Gmina nie powinna również ponosić nakładów finansowych na realizację tych zadań.  

Skarbnik zauważyła, iż w przypadku przegłosowania wnioskowanych w omawianym dziale 

zmian, budżet nie będzie się równoważył.  

Następnie Przewodnicząca przystąpiła do realizacji kolejnego punktu obrad: 

• przedstawienie ewentualnych autopoprawek Wójta 

Autopoprawki Wójta Gminy Lubań omówiła Skarbnik Elżbieta Siedlecka oraz zastępca – 

Agnieszka Kieruzal.  
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Autopoprawka Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

Zmian w części tekstowej: 

- w podstawie prawnej dodaje się art. 237, 

- w §1  ust. 1 zmianie ulega kwota 35,087,602,00 zł. 

Autopoprawka Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

wprowadza się uszczegółowienie do paragrafu 13 punkt 2 o treści:  

a)dokonywania zmian w planie wydatków bieżących budżetu na uposażenia  

i wynagrodzenia ze stosunku pracy, 

b)dokonywania zmian w planie wydatków majątkowych budżetu. 

Autopoprawka Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

Wnioski dotyczące zmiany kwot planowanych wydatków (załącznik nr 2): 

- zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 39 606 w dziale 900 rozdz. 90005 paragraf 4300 

na potrzeby planu gospodarki niskoemisyjnej, 

- zmniejszenie o kwotę 39 606 – dział 750, rozdz. 75023 paragraf 4300, 

- zmniejszenie o kwotę 60 tys. zł w dziale 757, rozdz. 75702, paragraf 8110, a zwiększenie  

o 30 tys. zł. w dziale 600, rozdz. 60017, paragraf 4300 i 30 tys. zł w dziale 600, rozdz. 60016, 

paragraf 4300, 

- zwiększenie wydatków o kwotę 1259 zł w dziale 750, rozdz. 75085, paragrafy 4040 - kwota 

1045 zł, paragraf 4110 – kwota 188 zł, paragraf 4120 – o 26 zł, zmniejszenia: dział 750, rozdz. 

75085, paragraf 4210 o 519 zł i w dziale 801, rozdz. 80113, paragraf 4040 o kwotę 740 zł, 

- zmniejszenie w dziale 900, rozdz. 90095, paragraf 6060 o kwotę 13 tys. zł zwiększyć  

w dziale 900, rozdz. 90004, paragraf 6060, 

- zmiana w dziale 900, rozdz. 90095, paragraf 6050 na kwotę 36704 zł, 

- zmiana w dziale 900, rozdz. 90095, paragraf 6060 na kwotę 36 tys. 

Autopoprawka Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

Załącznik nr 4 – sołectwo Pisarzowice, podpunkt 13, zmiana nakładów wg wniosku  

z bieżących na majątkowe, 

- sołectwo Uniegoszcz, pozycja nr 2, zmiana paragrafu na 6060, 

- załącznik nr 5 – pozycja nr 7, zmiana kwoty dotacji z 227.225 zł na 225.325 zł. 

Autopoprawka Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

- wprowadza się dodatkowy paragraf nr 12 o brzmieniu: Ustala się wykaz wydatków 

związanych z realizacją rocznych zadań inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem nr 8, 

- automatycznie numeracja paragrafów ulega zmianie, np. 12 na 13 itd. 

Dotyczy Uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubań: 
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Autopoprawka Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

Zmiana części tekstowej uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lubań:  

- uchwała otrzymuje paragraf  5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, 

- w objaśnieniach do WPF dodano treść: W kolejnych latach, w pozycji podatku od 

nieruchomości – pomijając jednorazowe zwiększenie, utrzymuje się wzrost dochodów  

w granicach kwoty 750 tys. zł. Będzie to nowe źródło opodatkowania tj. linia przesyłu 400 kv 

Mikułowa-Czarna. Inwestycja realizowana przez Polskie Sieci Energetyczne 2014-2020, 

zakończona 1 grudnia 2020 r. Dobre skomunikowanie miasta Lubań z autostradą A4 dało 

szansę na rozwój regionu. W sąsiedztwie Henrykowa Lubańskiego – Gmina Lubań,  

w miejscowości Godzieszów tuż przy zjedzie na autostradę  A4, budowany jest największy 

AUTOPORT (duża stacja paliw, restauracje, grill, hotel, galeria handlowa oraz hipermarket,  

i inne sklepy, stacje obsługi pojazdów, a nawet sieciowe kasyno). Szacuje się że zatrudnienie 

znajdzie tam około  100 osób. Przedmiotowa inwestycja zbudziła zainteresowanie 

potencjalnych przedsiębiorców. Trasa Jelenia Góra- Zgorzelec – Konkretnie teren Pisarzowice, 

poprzez wymienioną inwestycję stała się na tyle atrakcyjna, że wzbudziła zainteresowanie 

potencjonalnych przedsiębiorców. Obecnie trwa procedowanie w aspekcie uzbrojenia, tychże 

terenów (skomunikowanie z drogą publiczną). Zakłada się zatem, że spowoduje to, napływ 

przedsiębiorców na wskazanych terenach, a to spowoduje przypływ dochodów w pozycji 

podatku od nieruchomości, jak też udziału w podatku dochodowym. Przyjmując, że nastąpi to 

w roku 2022.  

W związku z wprowadzonymi autopoprawkami Wójta Gminy Lubań ulega zmianie 

Wieloletnia prognoza finansowa (zał. nr 1)  

Zał. nr 2 do WPF – dopisano w kolumnie „limit zobowiązań” kwotę 4 103 625 zł. 

Następnie ogłoszono przerwę.  

Wznowienie posiedzenia po przerwie. 

Następnie Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad. 

• dyskusja nad projektem budżetu 

Głos zabrała radna Małgorzata Jańczak. Radna zadała pytanie dotyczące załączników nr 4 i 5 

do projektu uchwały budżetowej, upewniając się, czy zawarte w nich sumy końcowe ulegną 

zmianie po naniesionych autopoprawkach Wójta Gminy Lubań. Skarbnik Gminy Lubań oraz 

zastępca Skarbnika potwierdziły zmianę kwot i udzieliły wyjaśnień.  



9 
 

Następnie radna poprosiła o wskazanie paragrafu, w którym będzie mowa o dodaniu do  

uchwały budżetowej załącznika inwestycyjnego.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Lubań, informując, że zapis ten będzie się znajdował  

w paragrafie 12.  

Przewodnicząca Rady Gminy Lubań zauważyła brak w załączniku inwestycyjnym informacji 

o przebudowie drogi gminnej – działka nr 1103/2. Wspomniana działka jest ujęta do realizacji 

w funduszu sołeckim.  Odnosząc się do zauważonego błędu, Skarbnik stwierdziła omyłkę 

pisarską, która zostanie poprawiona. 

W związku z koniecznością przygotowania kart do głosowania nad wniesionymi 

autopoprawkami Wójta Gminy Lubań oraz wnioskiem radnego Adriana Zioła, zostaje 

zarządzona przerwa.  

Wznowienie posiedzenia.  

Głos zabrała Skarbnik Gminy Lubań, informując, iż podczas omawiania autopoprawek Wójta 

Gminy Lubań zostało pominięte uzupełnienie treści do objaśnień WPF. Mowa  

o AUTOPORCIE omawianym podczas wspólnych posiedzeń stałych Komisji.  

Nadmieniła również, iż  projekt zgodnie z obowiązującymi zapisami prawa, projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubań powinien zawierać zapis: 

„uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”.  

W związku z koniecznością dostarczenia kart do głosowania nad autopoprawkami Wójta 

Gminy Lubań oraz wniosku radnego Adriana Zioła członkom Rady głosującym 

korespondencyjnie, zostaje zarządzona przerwa do godz. 22.00. 

Wznowienie posiedzenia – godz. 22.30. 

• głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta 

Dotyczy Uchwały Budżetowej na 2021 r. 

Głosowanie autopoprawki Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

1. Zmian w części tekstowej: 

- w podstawie prawnej dodaje się art. 237, 

- w §1  ust. 1 zmianie ulega kwota 35,087,602,00 zł. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 7 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i 8 „wstrzymujących się”, autopoprawka nie została przyjęta. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 
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Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef 

Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosowanie autopoprawki Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

wprowadza się uszczegółowienie do paragrafu 13 punkt 2 o treści:  

a)dokonywania zmian w planie wydatków bieżących budżetu na uposażenia  

i wynagrodzenia ze stosunku pracy, 

b)dokonywania zmian w planie wydatków majątkowych budżetu. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 7 głosami „za”, przy 

8  głosach „przeciw” i braku „wstrzymujących się”, autopoprawka nie została przyjęta. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy „przeciw”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef 

Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy wstrzymujące się: brak.  

Głosowanie autopoprawki Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

Wnioski dotyczące zmiany kwot planowanych wydatków (załącznik nr 2): 

- zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 39 606 w dziale 900 rozdz. 90005 paragraf 4300 

na potrzeby planu gospodarki niskoemisyjnej, 

- zmniejszenie o kwotę 39 606 – dział 750, rozdz. 75023 paragraf 4300, 

- zmniejszenie o kwotę 60 tys. zł w dziale 757, rozdz. 75702, paragraf 8110, a zwiększenie  

o 30 tys. zł. w dziale 600, rozdz. 60017, paragraf 4300 i 30 tys. zł w dziale 600, rozdz. 60016, 

paragraf 4300, 

- zwiększenie wydatków o kwotę 1259 zł w dziale 750, rozdz. 75085, paragrafy 4040 - kwota 

1045 zł, paragraf 4110 – kwota 188 zł, paragraf 4120 – o 26 zł, zmniejszenia: dział 750, rozdz. 

75085, paragraf 4210 o 519 zł i w dziale 801, rozdz. 80113, paragraf 4040 o kwotę 740 zł, 

- zmniejszenie w dziale 900, rozdz. 90095, paragraf 6060 o kwotę 13 tys. zł zwiększyć  

w dziale 900, rozdz. 90004, paragraf 6060, 

- zmiana w dziale 900, rozdz. 90095, paragraf 6050 na kwotę 36704 zł, 

- zmiana w dziale 900, rozdz. 90095, paragraf 6060 na kwotę 36 tys. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 6 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i  9 „wstrzymujących się”, autopoprawka nie została przyjęta. 
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Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Bartosz 

Szydlak, Leszek Woźniak 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian 

Zioła.  

Głosowanie autopoprawki Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

Załącznik nr 4 (fundusz sołecki) – sołectwo Pisarzowice, podpunkt 13, zmiana nakładów wg 

wniosku  

z bieżących na majątkowe, 

- sołectwo Uniegoszcz, pozycja nr 2, zmiana paragrafu na 6060, 

- załącznik nr 5 (Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu Gminy w 2021 

roku)  – pozycja nr 7, zmiana kwoty dotacji z 227.225 zł na 225.325 zł. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 15 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i  „wstrzymujących się”, autopoprawka została przyjęta. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian 

Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: brak. 

 

Głosowanie autopoprawki Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

- wprowadza się dodatkowy paragraf nr 12 o brzmieniu: Ustala się wykaz wydatków 

związanych  

z realizacją rocznych zadań inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem nr 8, 

- automatycznie numeracja paragrafów ulega zmianie, np. 12 na 13 itd. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 14 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”, autopoprawka została przyjęta. 

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 
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Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: Aleksandra Chomicz. 

Dotyczy Uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubań: 

Głosowanie autopoprawki Wójta Gminy Lubań w sprawie: 

Zmiana części tekstowej uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lubań:  

- uchwała otrzymuje paragraf  nr 5 w brzmieniu: Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, 

- w objaśnieniach do WPF dodano treść: W kolejnych latach, w pozycji podatku od 

nieruchomości – pomijając jednorazowe zwiększenie, utrzymuje się wzrost dochodów  

w granicach kwoty 750 tys. zł. Będzie to nowe źródło opodatkowania tj. linia przesyłu 400 kv 

Mikułowa-Czarna. Inwestycja realizowana przez Polskie Sieci Energetyczne    2014-2020, 

zakończona 1 grudnia 2020 r. Dobre skomunikowanie miasta Lubań z autostradą A4 dało 

szansę na rozwój regionu. W sąsiedztwie Henrykowa Lubańskiego – Gmina Lubań,  

w miejscowości Godzieszów tuż przy zjedzie na autostradę  A4, budowany jest największy 

AUTOPORT (duża stacja paliw, restauracje, grill, hotel, galeria handlowa oraz hipermarket,  

i inne sklepy, stacje obsługi pojazdów, a nawet sieciowe kasyno). Szacuje się że zatrudnienie 

znajdzie tam około  100 osób. Przedmiotowa inwestycja zbudziła zainteresowanie 

potencjalnych przedsiębiorców. Trasa Jelenia Góra- Zgorzelec – Konkretnie teren Pisarzowice, 

poprzez wymienioną inwestycję stała się na tyle atrakcyjna, że wzbudziła zainteresowanie 

potencjonalnych przedsiębiorców. Obecnie trwa procedowanie w aspekcie uzbrojenia, tychże 

terenów (skomunikowanie z drogą publiczną). Zakłada się zatem, że spowoduje to, napływ 

przedsiębiorców na wskazanych terenach, a to spowoduje przypływ dochodów w pozycji 

podatku od nieruchomości, jak też udziału w podatku dochodowym. Przyjmując, że nastąpi to 

w roku 2022.  

W związku z wprowadzonymi autopoprawkami Wójta Gminy Lubań ulega zmianie 

Wieloletnia prognoza finansowa (zał. nr 1)  

Zał. nr 2 do WPF – dopisano w kolumnie „limit zobowiązań” kwotę 4 103 625 zł. 

W karcie do głosowania zauważono oczywistą omyłkę pisarską – pojawiła się miejscowość 

Gościszów zamiast Godzieszów. 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 7 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i 8 „wstrzymujących się”, autopoprawka nie została przyjęta. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 
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Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef 

Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

• głosowanie wniosków Komisji stałych Rady nie uwzględnionych przez Wójta  

w autopoprawce oraz zgłoszonych wniosków 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie zmniejszenia w: 

1) 400 40002  § 4300 o kwotę 5.550 zł; 

2) 400 40002 § 4430 o kwotę 25.000 zł; 

3) 400 40002 § 6060 o kwotę 50.000 zł (wykup sieci wodociągowych); 

4) 400 40002 § 6230 o kwotę 5.000 zł; (dofinansowanie budowy studni głębinowej) 

5) 600 60016 § 4210 o kwotę 20.000 zł; 

6) 600 60016 § 4300 o kwotę 20.000 zł; 

7) 600 60017 § 4210 o kwotę 8.000 zł; 

8) 600 60017 §4300 o kwotę 18.950 zł; 

9) 600 60017 § 6050 o kwotę 185.000 zł (zadanie pn. Droga w Pisarzowicach dz. nr 

426 oraz droga w Uniegoszczy dz. nr 244/40, ponieważ w przypadku Pisarzowic 

wytypowano do przebudowy dwie drogi w ramach złożonego wniosku do RFRL dla 

miejscowości popegeerowskich. W Uniegoszczy zasadnym jest wytypowanie innej 

drogi, o czym będzie mowa w dalszej części wniosku. Stan drogi dz. nr 244/40 

należałoby poprawić w ramach bieżącego utrzymania dróg, ponieważ są tam działki 

budowlane). 

10) 700 70005 § 4010 o kwotę 20.000 zł; 

11) 700 70005 § 4110 o kwotę 3.000 zł; 

12) 700 70005 § 4170 o kwotę 13.000 zł; 

13) 700 70005 § 4390 o kwotę 7.880 zł; 

14) 710 71012 § 4300 o kwotę 2.280 zł; 

15) 750 75011 § 4010 o kwotę 2.000 zł; 

16) 750 75011 § 4300 o kwotę 8.000 zł; 

17) 750 75022 § 4300 o kwotę 18.000 zł; 

18) 750 75023 § 3020 o kwotę 2.000 zł; 

19) 750 75023 § 4010 o kwotę 569.675 zł; 

20) 750 75023 § 4210 o kwotę 3.000 zł; 

21) 750 75023 § 4270 o kwotę 11.000 zł; 
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22) 750 75023 § 4300 o kwotę 49.500 zł; 

23) 750 75023 § 4410 o kwotę 7.000 zł; 

24) 750 75023 § 4430 o kwotę 30.000 zł; 

25) 750 75023 § 4610 o kwotę 2.500 zł; 

26) 750 75023 § 4700 o kwotę 10.000 zł; 

27) 750 75075 § 4300 o kwotę 16.500 zł; 

28) 750 75085 § 4010 o kwotę 50.000 zł; 

29) 750 75085 § 4040 o kwotę 5.000 zł; 

30) 750 75085 § 4110 o kwotę 8.658 zł; 

31) 750 75085 § 4210 o kwotę 1.100 zł; 

32) 750 75085 § 4300 o kwotę 6.900 zł; 

33) 750 75085 § 4700 o kwotę 2.500 zł; 

34) 750 75095 § 3030 o kwotę 10.000 zł; 

35) 750 75095 § 4430 o kwotę 5.000 zł; 

36) 754 75412 § 4210 o kwotę 6.000 zł; 

37) 754 75421 § 4210 o kwotę 8.000 zł; 

38) 801 80101 § 4210 o kwotę 20.000 zł; 

39) 801 80101 § 4240 o kwotę 12.240 zł 

40) 801 80101 § 4270 o kwotę 12.500 zł; 

41) 801 80101 § 4410 o kwotę 2.300 zł; 

42) 801 80101 § 4430 o kwotę 3.200 zł; 

43) 801 80101 § 4700 o kwotę 2.450 zł; 

44) 801 80104 § 3020 o kwotę 10.000 zł 

45) 801 80104 § 4010 o kwotę 150.000 zł; 

46) 801 80104 § 4040 o kwotę 5.000 zł; 

47) 801 80104 § 4110 o kwotę 10.000 zł; 

48) 801 80104 § 4210 o kwotę 10.000 zł; 

49) 801 80104 § 4240 o kwotę 20.000 zł; 

50) 801 80104 § 4300 o kwotę 30.000 zł; 

51) 801 80104 § 4430 o kwotę 6.600 zł; 

52) 801 80104 § 4700 o kwotę 2.450 zł; 

53) 801 80146 § 4700 o kwotę 10.000 zł; 

54) 801 80149 § 4010 o kwotę 10.000 zł; 

55) 801 80150 § 3020 o kwotę 3.000 zł; 
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56) 801 80150 § 4010 o kwotę 80.000 zł; 

57) 801 80150 § 4110 o kwotę 20.000 zł; 

58) 801 80150  § 4270 o kwotę 7.000 zł; 

59) 801 80195 § 4010 o kwotę 25.000 zł; 

60) 801 80195 § 4110 o kwotę 9.000 zł; 

61) 801 80195 § 4440 o kwotę 10.000 zł; 

62) 852 85203 § 3110 o kwotę 40.000 zł; 

63) 852 85219 § 3020 o kwotę 2.000 zł; 

64) 852 85219 § 4010 o kwotę 150.000 zł; 

65) 852 85219 § 4040 o kwotę 6.000 zł; 

66) 852 85219 § 4110 o kwotę 10.000 zł; 

67) 852 85219 § 4300 o kwotę 3.700 zł; 

68) 852 85219 § 4700 o kwotę 1.200 zł; 

69) 900 90001 § 6230 o kwotę 30.000 zł; 

70) 900 90002 § 4010 o kwotę 60.000 zł; 

71) 900 90002 § 4040 o kwotę 2.200 zł; 

72) 900 90002 § 4110 o kwotę 7.000 zł; 

73) 900 90015 § 4270 o kwotę 15.000 zł; 

74) 900 90015 § 4300 o kwotę 10.000 zł; 

75) 900 90015 § 6050 o kwotę 150.000 zł ( wycofanie zadania pn. Zwiększenie punktów 

oświetlenia ulicznego ul. Dolna w kwocie 90.000 zł oraz oświetlenie drogi nr 293  

w Radogoszczy w kwocie 60.000 zł. Przedmiotowe zadania zostały ujęte do realizacji 

w nowowprowadzanym zadaniu pn.”Poprawa bezpieczeństwa mieszkańców gminy 

Lubań poprzez budowę oświetlenia drogowego zgodnie ze złożonym wnioskiem  

w ramach RFIL”; 

76) 921 92109 § 2480 o kwotę 100.000 zł; 

77) 921 92109 § 4010 o kwotę 5.000 zł; 

78) 921 92116 § 2480 o kwotę 10.000 zł; 

79) 926 92601 § 4210 o kwotę 3.000 zł; 

80) 926 92601 § 4300 o kwotę 8.400 zł; 

81) 926 92605 §4210 o kwotę 20.000 zł. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 8  głosami „za”, przy 

4 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk,  

Głosy wstrzymujące się: Aleksandra Chomicz, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie zwiększenia planowanych wydatków: 

710 71035 § 6050 o kwotę 35.000 zł (ogrodzenie cmentarza Pisarzowice – etap I ). 

Uważam, że za zaplanowaną w projekcie budżetu kwocie 11.000 zł nie uda się wymienić nawet 

jednej strony ogrodzenia wskazanego cmentarza. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 13  głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i 2 „wstrzymującymi się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, 

Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk.  

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie zwiększenia planowanych wydatków: 

921 92116 § 4240 o kwotę 10.000 zł z przeznaczeniem na zakup książek do naszej biblioteki 

publicznej wraz z filiami. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

4 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, 

Głosy wstrzymujące się: Marian Kaleta, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie zwiększenia planowanych wydatków: 

900 90015 § 6050 o kwotę 128.800 zł dla zadania pn. „Oświetlenie drogi gminnej dz. 1211  

w Henrykowie Lubańskim. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

4 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty. 
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Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, 

Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Aleksandra Chomicz, Wanda Hybińska, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy wstrzymujące się: Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie zwiększenia planowanych wydatków: 

900 90015 § 6050 o kwotę 80.000 zł dla zadania pn. „Oświetlenie części drogi nr 191  

i części 189 w Nawojowie Łużyckim”. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

4 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta.  

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: Przebudowa drogi dz. nr 238/9 w Uniegoszczy o nawierzchni bitumicznej – 

100.000 zł (600  60017 § 6050). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

5 głosach „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, 

Leszek Woźniak. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Posadowienie urządzeń – siłownia zewnętrzna w Uniegoszczy – 60.000 zł (900  90095 § 6050). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

3 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak. 
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Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Zakup samochodu bojowego dla OSP Henryków Lubański – 200.000 zł (754 75412 § 6060 ). 

Wskazana kwota może stanowić jako wkład własny na zakup nowego samochodu bojowego 

przy pozyskaniu wszystkich możliwych źródeł finansowania. W związku z powyższym 

wnosiłby o podjęcie działań w celu uzyskania dofinansowania. W przypadku negatywnego 

rozpatrzenia wniosku jednostka OSP będzie miała możliwość zakupu samochodu używanego. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 12  głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i 3 „wstrzymującymi się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, 

Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Budowa  chodnika dla pieszych przy drodze gminnej dz. nr 95/1 w Kościelnikach Dolnych 

(etap I – dokumentacja projektowa) – 50.000 zł (600  60017  § 6050). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 10  głosami „za”, przy 

3 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymującymi się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, 

Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Przebudowa sieci wodociągowej w Kościelnikach Dolnych – 100.000 zł (010 01010 § 

6050). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 12  głosami „za”, przy 

1 głosie „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, 

Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Krzysztof Klimczyk. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Przebudowa drogi dz. nr 130/1 w Nawojowie Łużyckim o nawierzchni bitumicznej – 155.000 

zł (600  60017  § 6050). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 8  głosami „za”, przy 

5 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Aleksandra Chomicz, Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Bartosz 

Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta.  

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Rozbudowa sieci wodociągowej do dz. nr 190/25 i 191 w Nawojowie Łużyckim – 80.000 zł  

(010 01010 § 6050). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 10  głosami „za”, przy 

2 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, 

Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 
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Przebudowa drogi gminnej od cmentarza do zabudowań w Radogoszczy – 200.000 zł  

(600 60017 §6050). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

4 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak,  

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Zagospodarowanie części działki gminnej nr 110/2 ,obok boiska LZS, pod miejsca postojowe  

w Kościelnikach Dolnych (etap I dokumentacja projektowa) – 25.000 zł (921   92109 §6050).   

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 10  głosami „za”, przy 

3 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, 

Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian 

Zioła. 

Głosy „przeciw”: Aleksandra Chomicz, Wanda Hybińska, Leszek Woźniak. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Poprawa bezpieczeństwa mieszkańców gminy Lubań poprzez budowę oświetlenia drogowego 

zgodnie ze złożonym wnioskiem w ramach RFIL – 150.000 zł (900  90015 

§ 6050). Kwota ta stanowi zabezpieczenie wkładu własnego do ewentualnie otrzymanego 

dofinansowania.  

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 11  głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i 4 „wstrzymującymi się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Ryszard 

Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa 

Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: brak. 
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Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Leszek 

Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wprowadzenia nowych zadań 

inwestycyjnych: 

Zakup działek na terenie gminy np. pod plac zabaw, plac rekreacyjny, chodniki,  itp. – 896.433 

zł (700 70005 §6060). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 11  głosami „za”, przy 

2 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk,  

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wniesienia: 

o zmianę nazwy zadania inwestycyjnego z „Modernizacja budynku szkolnego  

w Pisarzowicach” w kwocie 180.000 zł na „Termomodernizacja budynków szkolnych  

na terenie gminy”. Powyższe jest zgodne z decyzją podjętą podczas wspólnego posiedzenia 

stałych komisji, tj. składania wniosku w ramach RPO na termomodernizację wszystkich 

obiektów szkolnych. Powyższa kwota stanowić będzie wkład własny. W przypadku 

negatywnego rozpatrzenia wniosku, powyższą kwotę przeznaczymy na budynek szkolny  

w Pisarzowicach. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 15  głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian 

Zioła.  

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy wstrzymujące się: brak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wniesienia: 

o zmianę nazwy zadania inwestycyjnego z „Rozbudowa budynku szkolnego w Radostowie 
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Średnim – projekt” na „Budowa budynku szkolnego w Radostowie Średnim  na działce przy 

sali gimnastycznej”- projekt. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

3 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak.  

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wniesienia: 

Wnoszę o zmianę nazwy zadania inwestycyjnego pn. „Oświetlenie części drogi nr 191  

i części 189 w Nawojowie Łużyckim- dokumentacja” poprzez dodanie zwrotu „wraz  

z wykonaniem”. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

3 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak. 

Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wniesienia: 

Wnoszę o zmianę nazwy zadania inwestycyjnego pn.” Oświetlenie drogi gminnej dz. 1211  

w Henrykowie Lubańskim –etap projektowania”  poprzez dodanie nr dz. 476 oraz dodanie 

zwrotu „wraz z wykonaniem”. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 9  głosami „za”, przy 

3 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, 

Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: Aleksandra Chomicz, Wanda Hybińska, Bartosz Szydlak. 

Głosy wstrzymujące się: Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak. 

Głosowanie wniosku radnego Adriana Zioła w sprawie wykreślenia: 
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§ 12 pkt.1,2 i 3 uchwały budżetowej na 2021 rok stanowiącej załącznik do Zarządzenia  

nr 81/OW/2020 z dnia 28 grudnia 2020 roku lub § 13 pkt. 1,2 i 3 projektu uchwały budżetowej 

po zmianach. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku głosowania jawnego 8  głosami „za”, przy 

1 głosie „przeciw” i 6 „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Marian Kaleta,  

Głosy wstrzymujące się: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, 

Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak.  

Po zakończeniu głosowania Przewodnicząca zarządziła przerwę w celu przygotowania  

i dostarczenia radnym uczestniczącym w sesji korespondencyjnie, pakietów do głosowania.  

00.24 – Aleksandra Chomicz wychodzi. 

01.23 – wznowienie posiedzenia.  

Po sprawdzeniu quorum, Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych.  

Głosowanie Uchwały Budżetowej na 2021 rok z przegłosowanymi zmianami: 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Nieobecni: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk. 

 W wyniku głosowania jawnego 8  głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 4 

„wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.   

Głosy „przeciw”: brak.  

Głosy wstrzymujące się: Wanda Hybińska, Marian Kaleta, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

b) Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lubań z przegłosowanymi zmianami.  

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

Nieobecni: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Krzysztof Klimczyk. 

 W wyniku głosowania jawnego 8  głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 

„wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  
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Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.   

Głosy „przeciw”: brak.  

Głosy wstrzymujące się: Marian Kaleta, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

c) Głosowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Nieobecna: Aleksandra Chomicz. 

W wyniku głosowania jawnego 14  głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła.   

Głosy „przeciw”: brak.  

Głosy wstrzymujące się: brak. 

d) Głosowanie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2021 – 2023 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Nieobecna: Aleksandra Chomicz. 

W wyniku głosowania jawnego 14  głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła.   

Głosy „przeciw”: brak.  

Głosy wstrzymujące się: brak. 

e) Głosowanie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Nieobecna: Aleksandra Chomicz. 

W wyniku głosowania jawnego 14  głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła.   

Głosy „przeciw”: brak.  

Głosy wstrzymujące się: brak. 

f) Głosowanie uchwały w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Nieobecna: Aleksandra Chomicz. 

W wyniku głosowania jawnego 14  głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła.   

Głosy „przeciw”: brak.  

Głosy wstrzymujące się: brak. 

g) Głosowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Gminy Lubań 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Nieobecni: Aleksandra Chomicz, Krzysztof Klimczyk. 

W wyniku głosowania jawnego 10  głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i 3 „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Wanda Hybińska, Małgorzata Jańczak, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Adrian Zioła.   

Głosy „przeciw”: brak.  
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Głosy wstrzymujące się: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak. 

Ad. 6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach: 

Przewodnicząca poinformowała, iż do Biura Rady w okresie pomiędzy sesjami nie wpłynęły 

interpelacje i zapytania.  

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie –  

godz. 01.36. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokolant          Przewodnicząca Rady Gminy Lubań 

            Marta Kaba                          Teresa Trefler 

 

 

 


